





TECNO PACK SPA

Via Lago di Albano, 76 - 36015 Schio (Vicenza) Italy Tel: +39 0445 57 56 61 - Fax: +39 0445 57 56 72 comm@tecnopackspa.it - www.tecnopackspa.it



Techo Pack means technology, experience, service in flow and pillow-pack packaging, primary and secondary.

Market leader Tecno Pack provides all the technology your company needs: from small electronic packaging machines with

Skilled trade team, experienced technical department, in-house production of mechanic parts, accurate material selection, excellent production team and after-sales assistance for the world over, enable Tecno Pack to propose machines and plants that are thought as "tailored suit" and broadly recognized as cutting-edge technology by Gruppo Barilla, Nestlé, Pavesi, Kraft, Baxter, Chipita, PepciCo, to name some but a few.

Speed, flexibility, modified atmosphere, shelf life, integration of the packaging into the corporate system, are the issues that Tecno Pack deals with enthusiastically every day and that gives it new evolution leaf of live.

شركة تكنو باك "Tecno Pack" هي مرادف التكنولوجيا، والخبرة، وهي الخدمات في قطاع التعبئة المتتابعة "القلوباك" والتعبئة بحرِّمة الوسادة، الأساسية أو الفرعية. هي شركة رائدة في السوق، تُقدم تكنو باك

كل التكنولوجيا التي تحتاجها شركتك: بدءً من ماكينة التّغليف الإلكّرونية بخاصية التحميل اليدوي،

فريق تجاري متخصص، مكتب دعم فني خبير، إنتاج داخلي لجميع التفاصيل الميكانيكية، انتقاء الخامات بدقة، فريق إنتاج ممتاز للغاية وخدمة ما بعد البيع متوفرة في جميع دول العالم مما يتيح لتكنو باك تقديم ماكينات ومنظومات حسب الطلب مثل "تفصيل الملاّبس" معروفة بقمَّة الابتكارّ التكنولوجي لشركات مثل مجموعة شركات باريلا "Barilla"، نستلة "Nestlé"، بافيزي "Pavesi"، كرافت "Kraft"، باكستر "Baxter"، كيبيتا "Chipita"، بيبسيكو "PepsiCo"، وغيرها.

سرعة، مرونة، بيئة معدلة، عمر تخزيني، اكتمال منظومات التعبئة والتغليف في نظام الشركة، إنها الموضوعات التي تشغل تكنو باك يوميًا بشغف وحماس والتي تعمل على تطوير ها بطرق حديثة.

IFP PACKAGING SRL

Via Lago di Albano, 70 - 36015 Schio (Vicenza) Italy Tel: +39 0445 60 57 72 - Fax: +39 0445 58 03 44 sales@ifppackaging.it - www.ifppackaging.it



IFP Packaging is a sound benchmark in heat-shrink film wrapping technology. At the end of 2011, it became part of Tecno Pack SpA group, thus beginning a new course of greater technological, commercial and industrial development.

Electronic continuous wrapping machines built on fully cantilever structures, and high performance, high reliability, sanitization, versatility and customization are just some assets of IFP Packaging's offer.

Automatic loading systems, bundling machines of any size, complete end of line systems are fully customized by the company's skillful and versatile technical department. Adjusting the state-ofthe-art technology upon customer's peculiar requirements is IFP Packaging's main goal. Moreover, the company also proposes the market its sturdy and versatile wrapping machines, standard built, for a quite interesting quality-price ratio.

تمثل شركة أي أف بي باكينج "IFP Packaging" نقطة مرجعية قوية في مجال تكنولوجيا التعبئة بالتغليف الحراري. وَفَى نَهَايِةٌ عَامَ 2011 أصبحتُ جَزَّءً من مجموعةُ شركاتُ تكنُّو باك المساهمة وبهذا بدأت مسارًا جديدًا من مزيد من التطور التكنولوجي، التجاري والصناعي. ماكينات تعبئة وتعليف الكترونية مستمرة العمل يتم تصنيعها



على بنيات كاملة سريعة التغيير، بكفاءات عالية، مصداقية تشغيل كبيرة، خاصية تطهير، تعدية الاستخدامات وتخصيص المشروع وكل هذه هي بعض نقاط قوة ماكينات أي أف بي باكينج فحسب. يتم تخصيص أنظمة تحميل أو تو ماتبكية، ماكينات تغليف بكل الأحجام، نهاية خطَّ الإنتاج كاملة، تمامًا من قِبلَ المكتب الفني للشركة الذي يتميز بالمرونة والكفاءة. يُعد أهم هدف لأي أف بي باكينج هو تطابق أفضل حالة فنية للماكينات مع احتياجات المستخدمين الفريدة. وفي الوقت نفسه، تقدم الشركة للسوق ماكينات تغليف متينة ومتعددة الاستخدامات، بموديلات مختلفة، وعلاقة جودة -

GENERAL SYSTEM PACK SRL

Via Lago di Albano, 82 - 36015 Schio (Vicenza) Italy Tel: +39 0445 57 62 85 - Fax: +39 0445 57 62 86 info@gsp.it - www.gsp.it



General System Pack continues evolving and implementing its range of machines and automation flow-pack dedicated.

30 years of continuous development have turned this company into a world leader able to study, produce and install machines from horizontal single flow-pack packaging to fully electronic machines and complete packaging lines for any kind of product. General System Pack introduces its GSP 50 EVO model to package a broad range of products thanks to full control of brushless motors and reduce time for change of format down

High speed, controlled atmosphere, full automation of the entire primary, secondary and end-of-line cycles are carried out ordinarily by applying the highest state-of-the-art mechanical and electronic technology.

تستمر شركة جينرال سيستم باك "General System Pack" في تطوير وتنفيذ مجموعة الماكينات والأنظمة المؤتمتة المُخصصة للتعبئة الفلوباك

30 عامًا من التطور المستمر لتصبح اليوم شركة رائدة على المستوى العالمي قادرة على دراسة، تنفيذ، تركيب الماكينات بدءً من ماكينة مفردة للتعبئة الأفقية المتتابعة "فلوباك"



الكترونية بالكامل وحتى خطوط الإنتاج الكاملة للتعبئة والتغليف لجميع أنواع المنتجات. تُقدم شركة جينرال سيستم باك الموديل GSP 50 EVO الذي بفضل التحكم الكامل بواسطة محركات بدون فرش "brushless"، تسمح بتغليف مجموعة كبيرة من المنتجات وتقليل مدة تغيير الأشكال المختلفة لأقصى حد.

موضوعات مثل السرعة العالية، التحكم في البيئة المحيطة، الأتمتة الكاملة لجميع دورة التّغليفّ الأساسية، والثّانوية ونهّاية خط الإنتاّج، هُو ما يتمّ ترجمته يوميًا بأفضل تُطبّيق فعلّي لحالة فنية للماكينات سواء على المستوى الميكانيكي أو الإلكتروني.

Tecn∆imentaria







